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2. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų parlamento posėdžio atidarymas. 

3. Svečių sveikinimo kalbos. 

4. Posėdžio pirmininko tvirtinimas arba kito posėdžio pirmininko rinkimas. 

5. Posėdžio sekretoriaus rinkimai. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai. 

7. Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

8. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės veiklos ataskaitos pristatymas. 

9. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės finansinės veiklos ataskaitos 

pristatymas. 

10. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos ataskaitos 

pristatymas. 

11. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės veiklos ir finansinės veiklos ataskaitos 

tvirtinimas. 



12. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos ataskaitos 

tvirtinimas. 

13. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos veiklos ataskaitos 

pristatymas. 

14. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos veiklos ataskaitos 

tvirtinimas. 

15. Kandidatės į Prezidento poziciją prisistatymas. 

16. Klausimų sesija kandidatei į Prezidento poziciją. 

17. Kandidatų į Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos nario poziciją 

prisistatymas ir klausimai. 

18. Prezidento ir Valdybos narių rinkimai. 

19. Kandidatų į Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos nario 

poziciją prisistatymai, klausimai ir balsavimas. 

20. Balsavimo rezultatų paskelbimas. 

21. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų parlamento posėdžio uždarymas. 

 

1. Dalyvių registracija. 

Posėdyje užsiregistravo 33 Vytauto Didžiojo universiteto (toliau – VDU) Studentų 

parlamento nariai iš 48. Posėdžio kvorumas – surinktas. 

 

2. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų parlamento posėdžio atidarymas. 

VDU Studentų parlamento posėdį atidarė VDU Studentų atstovybės (toliau – SA) Studentų 

atstovų koordinatorė Monika Ražauskaitė ir sveikinimo žodį tarė VDU SA Prezidentė Ieva 

Vengrovskaja. 

 

3. Svečių sveikinimo kalbos. 

VDU Studentų parlamento posėdžio metu sveikinimo žodį tarė VDU Rektorius Juozas 

Augutis. 

 

4. SVARSTYTA: Posėdžio pirmininko tvirtinimas arba kito posėdžio pirmininko rinkimas. 

Į VDU Studentų parlamento posėdžio pirmininko poziciją buvo pasiūlytas Vilniaus 

universiteto SA Alumni Justas Paulikas. 

NUTARTA: 



Bendru nutarimu Justas Paulikas buvo patvirtintas VDU Studentų parlamento posėdžio 

pirmininku. 

 

5. SVARSTYTA: Posėdžio sekretoriaus rinkimai. 

Į VDU Studentų parlamento posėdžio sekretoriaus poziciją buvo pasiūlytas Klaipėdos 

valstybinės kolegijos SA Alumni Jan Subatovič. 

NUTARTA: 

Bendru nutarimu Jan Subatovič buvo patvirtintas VDU Studentų parlamento posėdžio 

sekretoriumi. 

 

6. SVARSTYTA: Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai. 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas VDU studentų parlamento nariams siūlo bendru 

nutarimu patvirtinti, kad posėdžio balsų skaičiavimo komisiją sudarys 3 asmenys. 

Į VDU Studentų parlamento posėdžio balsų skaičiavimo komisijos sudėti pasiūlyti šie 

asmenys: Milda Ražauskaitė, Rokas Miltenis, Karolis Katilius, Kostas Kužiulis, Santa 

Vozbutaitė. Rokas Miltenis ir Karolis Katilius balsų skaičiavimo komisijos nario funkcijas 

atlikti nesutiko.  

Siūlomas balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė – Santa Vozbutaitė. 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas siūlo bendru nutarimu patvirtinti balsų skaičiavimo 

komisijos sudėtį. 

NUTARTA: 

Posėdžio pirmininko siūlymui dėl balsų skaičiavimo komisijos sudėties buvo pritarta 

bendru nutarimu. 

Bendru nutarimu patvirtinta balsų skaičiavimo komisijos sudėtis: Milda Ražauskaitė, 

Kostas Kužiulis, Santa Vozbutaitė. 

Komisijos pirmininkė – Santa Vozbutaitė. 

 

7. SVARSTYTA: Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš posėdžio darbotvarkės tikrinimą – 33 / 48. 

 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas VDU Studentų parlamento nariams pristatė posėdžio 

darbotvarkės projektą. 

NUTARTA: 

VDU Studentų parlamento posėdžio darbotvarkė patvirtinta bendru nutarimu.  



 

8. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės veiklos ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas – VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja. 

 

VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams 

pristatė organizacijos veiklos ataskaitą. 

Dėl VDU SA veiklos ataskaitos buvo užduoti šie klausimai: 

8.1. Ar efektyvu organizacijos veiklai yra situacija, kai VDU SA Prezidentė Ieva 

Vengrovskaja priklauso visiems Universiteto struktūriniams organams, išskyrus VDU 

Senatą? 

8.2. Kandidatuojant į VDU SA Prezidento poziciją, Ieva Vengrovskaja minėjo studentų 

atstovų koordinavimą, kaip vieną iš nesėkmių. VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja 

buvo paklausta ar ši nesėkmė kadencijai pasibaigus yra išspręsta, ar tik buvo pradėta ją 

spręsti? 

8.3. Kandidatuojant į VDU SA Prezidento poziciją, Ieva Vengrovskaja žadėjo dirbti ties 

skatinamųjų stipendijų studentams didinimo. VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja buvo 

paklausta, kokie veiksmai buvo atlikti, su kokiais iššūkiais buvo susidurta pažado 

įgyvendinimui? 

8.4. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta pakomentuoti, kokia 

buvo jos bendradarbiavimo su komanda patirtis metų veiklos planui, veiklos gairėms 

įgyvendinti. 

8.5. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta pateikti veiklų 

pavyzdžius, dėl kurias įgyvendinti jai su komanda buvo maloniausia. 

8.6. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta pateikti pavyzdžius, kaip 

buvo stengiamasi suartinti ryšį tarp VDU Žemės ūkio akademijos ir likusiais fakultetais, 

kuria veikla sprendžiant šią problemą ji džiaugiasi labiausiai. 

8.7. VDU SA veiklos ataskaitoje buvo paminėtos dvi veiklos, kurios orientuotos į negalią 

turinčius studentus. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta įvertinti, 

ar Universitete studijuojantys negalią turintys studentai yra visapusiškai integruojami į 

mokslą, Universiteto veiklas, bendruomenę, ar vis dar yra sritys, kurias galima dar būtų 

tobulinti? 

8.8. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta įvardinti VDU SA Viziją. 

 



9. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės finansinės veiklos ataskaitos 

pristatymas. 

Pranešėjas – VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja. 

VDU SA Prezidentė Ieva Vengrovskaja VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams 

pristatė organizacijos finansinės veiklos ataskaitą. 

Dėl VDU SA finansinės veiklos ataskaitos buvo užduoti šie klausimai: 

9.1. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta pakomentuoti 

organizacijos „paramos gavėjo“ statuso praradimą ir organizacijos likvidavimo proceso 

pradžią, kokie veiksmai yra vykdomi šiai problemai spręsti? 

9.2. Kodėl VDU SA moka už „Zoom“ platformos prenumeratą, ar ši platforma vis dar 

yra reikalinga VDU SA veiklai vykdyti? 

9.3. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta detaliau paaiškinti, kaip 

buvo skirstomos reprezentacinės išlaidos, ar jomis yra padengiamos dovanų išlaidos kitų 

Aukštųjų mokyklų (toliau – AM) savivaldų naujiems vadovams pasveikinti? 

9.4.  VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos buvo paprašyta paaiškinti, kodėl VDU 

SA rengiama elektroninė parduotuvė Universiteto atributikai platinti vis dar neveikia, ar 

planuojamas šios elektroninės parduotuvės atidarymas. 

9.5. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos paprašyta detaliau paaiškinti specialistų 

paslaugų išlaidas – kiek šių išlaidų sudaro mokymų vedėjų atlygis, kiek biudžeto išlaidų 

sudarė investicijos į VDU SA narius? 

9.6. Kadangi VDU SA biudžeto perviršis sudaro apie 8,4 tūkst. eur, VDU SA Prezidentė 

Ieva Vengrovskaja buvo paklausta, ar yra planuojama samdyti profesionalios apskaitos 

įmonę, kuri organizacijai padėtų vykdyti finansinę veiklą ir ateityje pakartotinai 

nesusidurti su organizacijos likvidavimo proceso pradžia? 

 

10. Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos ataskaita. 

Pranešėjas – VDU SA Revizijos komisijos pirmininkė Joana Gasiulytė. 

 

VDU SA Revizijos komisijos pirmininkė Joana Gasiulytė VDU Studentų parlamento 

posėdžio dalyviams pristatė VDU SA Revizijos komisijos veiklos ataskaitą. 

Dėl VDU SA Revizijos komisijos metų veiklos ataskaitos buvo užduoti šie klausimai: 

10.1. Buvo pastebėta, kad VDU SA Revizijos komisijos pirmininkė Joana Gasiulytė 

organo ataskaitoje paminėjo, jog VDU SA elektroninėje svetainėje vdusa.lt nėra keliamos 

veiklos ir finansinės veiklos ataskaitos, išrašai, protokolai. Komisijos pirmininkė Joana 



Gasiulytė buvo paklausta, ar VDU SA Revizijos komisija šį nusižengimą pastebėjo tik 

VDU SA Valdybos veikloje, ar bendrai visos VDU SA? 

10.2. VDU SA Revizijos komisijos viena iš rekomendacijų buvo samdyti profesionalios 

apskaitos įmonę, kuris padėtų išspręsti organizacijoje kylančias apskaitos problemas. 

Komisijos pirmininkė Joana Gasiulytė buvo paklausta, ar ši rekomendacija buvo pateikta 

dėl VDU SA „paramos gavėjo“ statuso praradimo, ar tai yra daugiametė problema? 

10.3. Ar, VDU SA Revizijos komisijos nuomone, buvo galima išvengti paramos gavėjo 

statuso praradimą? Kokie veiksmai turi būti atlikti, kad šios problemos išvengti ateityje? 

10.4. Kiekvienais metais VDU SA Revizijos komisija pateikia įpareigojimus įvairiems 

VDU SA organams. Ar VDU SA Revizijos komisija turi pasiūlymą, kaip tie įpareigojimai 

turi būti įgyvendinami? 

10.5. Buvo paprašyta įvertinti VDU SA Revizijos komisijos metų veiklą. Įvertinimą buvo 

prašoma pagrįsti. 

10.6. Ar VDU SA Revizijos komisija turi struktūrizuotus kokyb ir kiekyb kriterijus, 

remdamasi kuriais vykdo veiklos stebėjimą, rengia savo ataskaitą? 

 

11. SVARSTYTA: Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės veiklos ir finansinės 

ataskaitos tvirtinimas. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš VDU SA veiklos ir finansinės veiklos ataskaitų tvirtinimą 

– 33 / 48. 

 

Vyko atviras balsavimas dėl VDU SA veiklos ataskaitos tvirtinimo: 

Už – 31; 

Prieš – 0; 

Susilaikė – 2. 

Vyko atviras balsavimas dėl VDU SA finansinės veiklos ataskaitos tvirtinimo: 

Už – 30; 

Prieš – 0; 

Susilaikė – 3. 

NUTARTA: 

VDU SA veiklos ataskaita patvirtinta (priedas Nr. 3). 

VDU SA finansinės veiklos ataskaita patvirtinta (priedas Nr. 4). 

 

 



12. SVARSTYTA: Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos 

ataskaitos tvirtinimas. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš VDU SA Revizijos komisijos veiklos ataskaitos tvirtinimą 

– 33 / 48. 

 

Vyko atviras balsavimas dėl VDU SA Revizijos komisijos veiklos ataskaitos tvirtinimo: 

Už – 30; 

Prieš – 0; 

Susilaikė – 3. 

NUTARTA: 

VDU SA Revizijos komisijos veiklos ataskaita buvo patvirtinta (priedas Nr. 5). 

 

13. Vytauto Dydžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos veiklos ataskaitos 

pristatymas. 

Pranešėjas – VDU SA Valdybos pirmininkė Solveiga Skaisgirytė. 

 

VDU SA Valdybos pirmininkė Solveiga Skaisgirytė VDU Studentų parlamento posėdžio 

dalyviams pristatė VDU SA Valdybos veiklos ataskaitą. 

Dėl VDU SA Valdybos veiklos ataskaitos buvo užduoti šie klausimai: 

13.1. VDU SA Valdybos pirmininkės Solveigos Skaisgirytės buvo paprašyta įvertinti 

VDU SA Valdybos veiklą, šį vertinimą pagrįsti. 

13.2. Kokia savo veikla VDU SA Valdyba labiausiai didžiuojasi, kuri turėtų būti tęsiama 

naujoje kadencijoje? 

13.3. Ar VDU SA Valdyba diskutavo, ji toliau turėtų tęsti savo veiklą daug padedant tik 

komandai, ar jos veikla turėtų būti skirta visiems organizacijos nariams? 

13.4. Kokia buvo VDU SA Valdybos pirmininkės patirtis bendradarbiaujant su šio organo 

komanda veiklą vykdant? 

13.5. VDU SA Valdybos veiklos ataskaitoje buvo minima, kad organas atliko pradinius 

darbus dėl VDU SA Įstatų, Darbo reglamento koregavimo. VDU SA Valdybos 

pirmininkės Solveigos Skaisgirytės buvo paprašyta išvardinti, kokie darbai buvo atlikti. 

 

14. SVARSTYTA: Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos veiklos 

ataskaitos tvirtinimas. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš VDU SA Valdybos veiklos ataskaitos tvirtinimą – 33 / 48. 



 

Vyko atviras balsavimas dėl VDU SA Valdybos veiklos ataskaitos tvirtinimo: 

Už – 31; 

Prieš – 0; 

Susilaikė – 2. 

NUTARTA: 

VDU SA Valdybos veiklos ataskaita patvirtinta (priedas Nr. 6). 

 

15. Kandidatės į Prezidento poziciją prisistatymas. 

Kandidatas į VDU SA Prezidento poziciją – Emilija Drabužinskaitė. 

 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatė į VDU SA Prezidento 

poziciją Emilija Drabužinskaitė ir pristatė savo veiklos gaires (priedas Nr. 7) (kandidato 

motyvacinis laiškas – priede Nr. 8). 

 

16. Klausimų sesija kandidatei į Prezidento poziciją. 

Kandidatei į VDU SA Prezidento poziciją Emilijai Drabužinskaitei buvo užduoti šie 

klausimai: 

16.1. Kadangi VDU Žemės ūkio akademija vis dar mažai yra integruojama į VDU SA 

veiklas, ar kandidatė yra numačiusi veiksmus šiai problemai spręsti. 

16.2. VDU SA Prezidentės Ievos Vengrovskajos veiklos ataskaitoje buvo matomi 

nacionalinio, tarptautinio atstovavimo, kurių nepastebėta kandidatės į VDU SA Prezidento 

poziciją Emilijos Drabužinskaitės veiklos gairėse. Buvo paklausta, kokia numatoma 

nacionalinio ir tarptautinio atstovavimo vizija? 

16.3. Kaip planuojama spręsti problemą, kad VDU SA 15 tūkst. eur biudžeto lėšų 

išleidžia renginių organizavimui, kurie nesuteikia pridėtinės vertės universiteto 

studentams? 

16.4. Kaip planuojama užtikrinti universiteto studentų aktyvų įsitraukimą į VDU 

akademinių padalinių Tarybų, studijų programos komitetų veiklas, kadangi didelė dalis 

studentų nėra aktyvūs ir nėra keičiami į kitus atstovus, kurie yra motyvuoti veikti šiose 

organuose. 

16.5. Kaip bus užtikrinta, kad studentų atstovai VDU akademinių padalinių Tarybose, 

studijų programų komitetuose atstovaus universiteto studentų interesams, o ne 

administracijos darbuotojų ir kitos universiteto bendruomenės interesams. 



16.6. Kodėl buvo nuspręsta, kad organizacinių reikalų komiteto veiklą koordinuos du 

koordinatoriai? Kokias grėsmes įžvelgia kandidatė į VDU SA Prezidento poziciją Emilija 

Drabužinskaitė, kad komiteto veiklą koordinuos du asmenys? 

16.7. Kokiais konkrečiais veiksmais planuojama skatinti studentų aktyvumą vertinant 

dėstytojų studentų portale, nes VDU Muzikos akademijoje jų įsitraukimas yra labai mažas. 

16.8. Kaip planuojama didinti užsienio studentų integraciją į VDU SA veiklą? 

16.9. Kiekvienais metais VDU SA susiduria su iššūkiu surinkti VDU Studentų 

parlamento narius. Ar yra numatyta, kaip būtų galima į VDU Studentų parlamentą įtraukti 

daugiau studentų, nepriklausančių VDU SA? 

16.10. Koks yra kandidatės į VDU SA Prezidento poziciją Emilijos Drabužinskaitės 

pagrindinis prioritetas, kuris būtų tiesiogiai orientuotas į Universiteto studentus, o ne 

organizacijos vidų. 

16.11. Įvykus AM konsolidacijai, kurios metu kitą AM prijungus prie VDU kartu su ja 

prisijungtų prie VDU SA tos AM savivalda. Kokia yra kandidatės į VDU SA Prezidento 

poziciją Emilijos Drabužinskaitės vizija dėl šios savivaldos įtraukimo į VDU SA veiklą? 

16.12. Kaip kandidatė į VDU SA Prezidento poziciją Emilija Drabužinskaitė planuoja 

vykdyti savo veiklą turint prastas anglų kalbos žinias, kai VDU SA darbo kokybės 

standartai nuolatos kyla, vis daugiau dėmesio yra skiriama atstovavimui užsienio 

studentams, jų integracijai? Taip pat akademinės bendruomenė reikalauja anglų kalbos 

žinių ne mažesnių nei „C1“ lygio. 

16.13. Kaip kandidatė į VDU SA Prezidento poziciją Emilija Drabužinskaitė vertina 

bendradarbiavimą tarp AM savivaldų. Ar esamo bendradarbiavimo užtenka, ar jį reikia 

koreguoti? 

16.14. Kokia yra VDU SA Misija? 

 

17. Kandidatų į Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Valdybos nario poziciją 

prisistatymas ir klausimai. 

Kandidatai į VDU SA Valdybos nario poziciją – Arnoldas Borovskis, Lukas Gedvila, 

Gabija Paškevičiūtė, Kotryna Rajeckaitė, Emilija Talutytė, Viktorija Zaveckaitė, Gustė 

Žukauskaitė. 

 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatas į VDU SA Valdybos 

nario poziciją Arnoldas Borovskis (motyvacinis laiškas priede Nr. 9). 



VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatas į VDU SA Valdybos 

nario poziciją Lukas Gedvila (motyvacinis laiškas priede Nr. 10). 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatė į VDU SA Valdybos 

narės poziciją Gabija Paškevičiūtė (motyvacinis laiškas priede Nr. 11). 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatė į VDU SA Valdybos 

narės poziciją Kotryna Rajeckaitė (motyvacinis laiškas priede Nr. 12). 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatė į VDU SA Valdybos 

narės poziciją Viktorija Zaveckaitė (motyvacinis laiškas priede Nr. 13). 

VDU Studentų parlamento posėdžio dalyviams prisistatė kandidatė į VDU SA Valdybos 

narės poziciją Gustė Žukauskaitė (motyvacinis laiškas priede Nr. 14). 

Kandidatė į VDU SA Valdybos narės poziciją Emilija Talutytė VDU Studentų parlamento 

posėdžio dalyviams neprisistatė dėl nedalyvavimo jame. Jos motyvacinį laišką (priedas 

Nr. 15) VDU Studentų parlamento dalyviams pristatė VDU SA Studentų atstovų 

koordinatorė Monika Ražauskaitė. 

Kandidatams į VDU SA Valdybos nario poziciją buvo užduoti šie klausimai: 

17.1. Kiekvienos kandidato buvo paprašyta įvardinti ne mažiau kaip dvi VDU SA 

Valdybos funkcijas remiantis VDU SA Įstatais. 

17.2. Kokią asmeninę savybę kiekvienas kandidatas planuoja atskleisti VDU SA 

Valdybos veikloje, kuri padėtų spręsti esamas problemas? 

17.3. Buvo paprašyta vienam iš kandidatų įvardinti VDU SA Viziją. 

 

18. Prezidento ir Valdybos narių rinkimai. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš balsavimą dėl VDU SA Prezidento ir Valdybos narių išrinkimo 

– 33 / 48. 

 

Vyko uždaras, slaptas balsavimas dėl VDU SA Prezidento ir Valdybos narių išrinkimo. 

 

19. Kandidatų į Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Revizijos komisijos nario 

poziciją prisistatymai, klausimai ir balsavimas. 

Vyko kvorumo tikrinimas prieš VDU SA Revizijos komisijos narių rinkimą – 32 / 48. 

 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas VDU Studento parlamento dalyviams pranešė, kad 

remiantis VDU SA Įstatų IV skyriaus 4.43 punktu, VDU SA Revizijos komisiją sudaro 5 

nariai išrenkamų VDU Studentų parlamento posėdžio metu.  



VDU Studentų parlamento posėdžio metu savo kandidatūrą į VDU SA Revizijos komisijos 

nario poziciją buvo iškelti 11 asmenys – Joana Gasiulytė, Titas Zaikauskas, Rusnė 

Rimkevičiūtė, Toma Rasiukevičiūtė, Santa Vozbutaitė, Viktorija Čiapaitė, Ieva 

Vengrovskaja, Erika Dervinytė, Gabrielė Šturmaitė, Gabrielė Jonuškaitė, Paulius 

Vaitiekus. Pasiūlyti asmenys Joana Gasiulytė ir Paulius Vaitiekus kelti savo kandidatūrą 

nesutiko. Viso iškeltų kandidatūrų – 9 asmenys. 

Visi kandidatai prisistatė VDU Studentų parlamento dalyviams. 

VDU Studentų parlamento posėdžio balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė Santa 

Vozbutaitė pasišalino iš balsų skaičiavimo komisijos nario pozicijos dėl kandidatavimo į 

VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją siekiant išvengti interesų konfliktų. 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas VDU Studentų parlamento nariams pasiūlė išrinkti 

naują (trečią) posėdžio balsų skaičiavimo komisijos narį. Buvo pasiūlyta VDU SA Alumni 

Solveiga Skaisgirytė. 

Nauja posėdžio balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė siūloma Solveiga Skaisgirytė. 

Kandidatams į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją buvo užduoti šie klausimai: 

19.1. Kandidatas į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Titas Zaikauskas buvo 

paklaustas, kokią asmeninę savybę jis planuoja atskleisti VDU SA Revizijos komisijos 

veikloje? 

19.2. Kandidatas į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Titas Zaikauskas buvo 

paklaustas, ar jis turi motyvaciją vykdyti šios komisijos veiklą, ar jis kandidatuoja todėl, 

kad jam tai buvo rekomenduojama? 

19.3. Kandidatei į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Santai Vozbutaitei buvo 

užduotas klausimas, kaip patobulėjo jos kompetencijos, kad galėtų stebėti ir vertinti VDU 

SA veiklą, jei prieš tai buvo pašalinta iš koordinatoriaus pareigų dėl kompetencijų 

trukumo? 

19.4. Kandidatė į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Gabrielė Jonuškaitė buvo 

paklausta, kodėl VDU Studentų parlamento nariai turi ją išrinkti į VDU SA Revizijos 

komisijos sudėtį, jei prieš tai buvusios 2 kandidatūros – nesėkmingos? 

19.5. Kandidatė į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Gabrielė Jonuškaitė buvo 

paklausta, kokią asmeninę savybę ji planuoja atskleisti šio organo veikloje? 

19.6. Kandidatai į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją Toma Rasiukevičiūtė, 

Viktorija Čiapaitė ir Titas Zaikauskas buvo paklausti, ar jų nuomone yra teisinga ir 

efektyvu, kad į VDU SA Revizijos komisijos sudėtį, kurios viena iš funkcijų – stebėti ir 

vertinti VDU SA veiklą, kandidatuoja aktyvūs VDU SA nariai, kurie šią veiklą vykdo? 



19.7. Visi kandidatai buvo paklausti, kokių proaktyvių veiksmų jie planuoja imtis, jog 

įgyvendinti esamos VDU SA Revizijos komisijos rekomendacijas? 

19.8. Ar kandidatai į VDU SA Revizijos komisiją, kurie priklauso VDU Studentų 

parlamentui, kurio veiklą prižiūri ši komisija, planuoja toliau vykdyti savo funkcijas, kaip 

parlamentarai? 

Vyko atviras balsavimas dėl kandidatų į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją 

išrinkimo. Balsų rezultatai: 

Už kandidato Tito Zaikausko išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją – 4; 

Už kandidatės Rusnės Rimkevičiūtės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario 

poziciją – 20; 

Už kandidatės Tomos Rasiukevičiūtės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario 

poziciją – 16; 

Už kandidatės Santos Vozbutaitės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją 

– 21; 

Už kandidatės Viktorijos Čiapaitės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją 

– 3; 

Už kandidatės Ievos Vengrovskajos išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario 

poziciją – 31; 

Už kandidatės Erikos Dervinytės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario poziciją 

– 23; 

Už kandidatės Gabrielės Šturmaitės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario 

poziciją – 22; 

Už kandidatės Gabrielės Jonuškaitės išrinkimą į VDU SA Revizijos komisijos nario 

poziciją – 6; 

NUTARTA: 

Bendru nutarimu Solveiga Skaisgirytė išrinkta nauja posėdžio balsų skaičiavimo komisijos 

nare. Solveiga Skaisgirytė nauja balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė.  

Į Revizijos komisijos sudėtį išrinkti daugiausiai VDU Studentų parlamento narių balsų 

surinkę kandidatai. Nauja VDU SA Revizijos komisijos sudėtis – Ieva Vengrovskaja, 

Erika Dervinytė, Gabrielė Šturmaitė, Santa Vozbutaitė, Rusnė Rimkevičiūtė. 

VDU SA Revizijos komisijos pirmininkė – Ieva Vengrovskaja. 

 

20. Balsavimo rezultatų paskelbimas. 

Buvo rasta 33 balsavimo biuletenių. 



 

Balsų skaičiavimo komisijos pirmininkė Solveiga Skaisgirytė posėdžio dalyviams pristatė 

VDU Studentų parlamento narių balsavimo rezultatus: 

Balsavimo dėl kandidato į VDU SA Valdybos nario poziciją Arnoldo Borovskio: 

Už – 31; 

Susilaikė – 2. 

Balsavimo dėl kandidato į VDU SA Valdybos nario poziciją Luko Gedvilo: 

Už – 29; 

Susilaikė – 4. 

Balsavimo dėl kandidatės į VDU SA Valdybos nario poziciją Gabijos Paškevičiūtės: 

Už – 13; 

Susilaikė – 20. 

Balsavimo dėl kandidatės į VDU SA Valdybos nario poziciją Kotrynos Rajeckaitės: 

Už – 32; 

Susilaikė – 1. 

Balsavimo dėl kandidato į VDU SA Valdybos nario poziciją Emilijos Talutytės: 

Už – 29; 

Susilaikė – 4. 

Balsavimo dėl kandidatės į VDU SA Valdybos nario poziciją Viktorijos Zaveckaitės: 

Už – 31; 

Susilaikė – 2. 

Balsavimo dėl kandidatės į VDU SA Valdybos nario poziciją Gustės Žukauskaitės: 

Už – 30; 

Susilaikė – 3. 

Balsavimo dėl kandidatės į VDU SA Prezidento poziciją Emilijos Drabužinskaitės: 

Už – 25; 

Prieš – 1; 

Susilaikė – 7. 

NUTARTA: 

Arnoldas Borovskis išrinktas į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Lukas Gedvila išrinktas į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Gabija Paškevičiūtė neišrinkta į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Kotryna Rajeckaitė išrinkta į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Emilija Talutytė išrinkta į VDU SA Valdybos nario poziciją. 



Viktorija Zaveckaitė išrinkta į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Gustė Žukauskaitė išrinkta į VDU SA Valdybos nario poziciją. 

Emilija Drabužinskaitė išrinkta į VDU SA Prezidento poziciją. 

 

21. Vytauto Didižiojo universiteto Studentų parlamento posėdžio uždarymas. 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas VDU Studentų parlamento nariams pasiūlė bendru 

nutarimu patvirtinti, kad posėdis vyko legaliai ir kiekvienas delegatas priėmė sprendimą 

savarankiškai, remdamasis savo nuomone. 

NUTARTA: 

Bendru nutarimu posėdžio pirmininko Justo Pauliko siūlymui buvo pritarta. VDU 

Studentų parlamento posėdis uždarytas. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas Justas Paulikas 

  

Posėdžio sekretorius Jan Subatovič 

 

 


